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Store Heddinge Tennisklub 
Generalforsamling, tirsdag den 27. februar 2024  

Louisenborg, Rengegade 21, St. Heddinge kl. 19.00 

 
Referat: 

 

1. Valg af dirigent. 

Morten blev valgt som dirigent blandt de 6 fremmødte. 

 
 

2. Formandens beretning. 

Kim gennemgik formandens beretning for 2023. Se vedhæftet. 

Beretningen blev godkendt med følgende kommentarer:  

- det er vigtigt at prioritere at få døren skiftet, da låsen ofte giver udfordringen, og kan tage tid at 

komme ind. Som Kim skriver vil det blevet taget hånd om, inden start af Jesper og Kim. 

Det opfordres til at tage fat i en  håndværker hurtigst muligt. 

- Ift medlemstallet ses mange, der starter til Padel tennis, hvor læringskurven er hurtigere 

  
3. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse. 

Kim fremlagde regnskabet. Se vedhæftet. 

Kommentarer til regnskab: 

- Udgifter til bestyrelseshonorarer er for 2023 først udbetalt i 2024, og indgår ikke som en 

”kreditor post” i regnskabet. Det kan undersøges med revisor, om det er krævet. Ift. budget for 

2024, så kan det ellers blive en dobbelt post. Forslag fra Kim var, at man kan løse det ved, at 

bestyrelseshonorarer generelt bliver udbetalt i januar måned efter regnskabsåret. 

- Det blev fremhævet, at bestyrelseshonoraret kun betales til bestyrelsesmedlemmer, som er 

aktive i klubben og bestyrelsen. 

 

Kim fremlagde herefter budgettet. Se vedhæftet. 

Kommentar til budget: 

- Det høje beløb til redskabsrum blev nævnt, men tages op i punkt 4. 

 
4. Indkomne forslag 

Etablering af nyt redskabsrum på nordsiden af klubhuset. 

- Kim fortalte om udfordringen med gentagne indbrud i skuret på sydsiden af huset, hvor 

havetraktoren parkeres. 

- Kommunen har været inddraget i problematikken, men uden nogen praktiske løsninger er 

fundet. Ungdomsklubben er lukket i 2022, så der er ingen tilbud for de unge. 

- Kim foreslår et nyt skur på 24 m2 på nordsiden af klubhuset ud mod vejen, hvor der er bedre 

udsyn. Det foreslås, at det bliver lavet med en fast dør, som ikke let kan åbnes. På sydsiden 

foreslås nedlægning af gamle skur og anlægning af fliser. 

- Kim har søgt om 30.000 kr til projektet i Foreningspuljen. 

 

Kommentarer: 

- Det er rigtig mange penge at bruge på et skur, og det kan være muligt at udnytte redskabrum 

bedre og få plads til have redskaber.  

- Der vil stadig være brug for plads til havetraktor, der kan kommes til løbende. 

- Der kan ses på løsning med færre kvadratmeter.  

- Der skal indhentes mindst 3 tilbud 
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- Nødvendigheden af anlægning fliser ved det gamle skur blev diskuteret. Kim synes, at det ville 

være en god finish og lette arbejde omkring klubhuset.  

Andre gav mening Ift prioritering, at dette var lavere prioritet end fx vedligehold af området op 

mod klubhuset. 

Det blev besluttet at der skal laves flere undersøgelser af bestyrelsen før endelig beslutning 

tages, herunder: 

o Nødvendig størrelse af skur 

o Indhentning af 3 tilbud 

o Afvente beslutning om tilskud fra Foreningspuljen 

o Herefter kan bestyrelsen vælge at fortsætte projektet eller ej og i hvilket omfang. 
 

5. Fastsættelse af kontingent. 

 

Bestyrelsen foreslår følgende kontingent: 

 
Seniorer: kr. 600 

Ægtepar/samlevende: kr. 900 

Familieordning (par & børn u/13 år): kr. 950 

Familie med unge hjemmeboende  18-
25 år (ekstra per hjemmeboende) 

kr. 300 

Unge (over 13 år): kr. 100 
Børn (under 13 år): kr. 50 

 
 Kontingentet blev godkendt. 

Det blev foreslået, at der blev opkrævet et mindre beløb for de juniorer, som går til træning. Det tager 

bestyrelsen op på næste møde. Har tidligere været diskuteret i bestyrelsen også. 

 

7. Valg til bestyrelsen. 

Morten, Emeka og Kim er på valg.  

Derudover skal vælges 1 nyt bestyrelsesmedlem. 

 

Morten og Emeka modtager genvalg. Kim træder tilbage som formand 

Ieva opstiller som nyt medlem. 

Det vil sige, at der stadig mangler et bestyrelsesmedlem. 

 

Bestyrelsen konstitueres på næste møde, og der skal planlægges en overlevering af både 

formandspost og kasserer. 

 
8. Valg af suppleanter. 

Der skal vælges 1 suppleant. Bestyrelsen foreslår genvalg til John Hansen. 

John Hansen genopstiller som suppleant. 

Forslaget blev vedtaget. 
 

9. Valg af revisorer. 

På valg er John Hansen & Lars Reimer. 

Bestyrelsen foreslår genvalg, og John 

og Lars har accepteret. 

Forslaget blev vedtaget. 

 
 

10. Eventuelt. 

 

- Jørgen Steen modtag vin og chokolade for han store hjælp på kasserposten, selv efter at han er 

stoppet. 
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- Mulighed af anlægning af Padel bane blev vendt ift plads mm. Bestyrelsen har tidligere kigget på 

mulighederne 

 

- Emeka vil gerne tage en dialog med kommunen angående udfordringer med de unge omkring 

klubhuset (indbrud mm). Det var der bred enighed om, at det var en god ide, og at Emeka kan 

tage dialogen på klubbens vejne. 

 


